

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





行程要点

❖ 全程无购物

- ▶ 世纪"江山如诗"
- 长江首艘电推豪华观光游轮,一日览 尽长江三峡-瞿塘峡、巫峡、西陵峡,真 正实现"千里江陵一日还"
- 船上提供传统汉服拍照打卡
- 甲板上三场景观特色主题歌舞表演
- 观山水露天咖啡厅
- 张家界:大峡谷-玻璃桥,森林公园-金鞭溪、水绕四门,天子山, 迷魂台,百龙天梯,十里画廊
- > 凤凰古镇:中国最美丽的古城
- ▶ 重庆: 瓷器口古镇、弹子石老街、 李子坝轻轨穿楼、洪崖洞、解放碑 步行街
- ▶ 恩施: 恩施大峡谷、恩施女儿城



风味美餐

- 土家风味
- 粤菜海鲜风味
- 索溪山寨
- 枇杷园火锅



住宿

- 全程当地 5 星标准酒店 恩施: 华美达广场或同级 凤凰: 吉首阳光大酒店或煜龙大酒店或同级 张家界景区: 瑞景缦山温德姆或同级 重庆: 重庆港森国际大酒店或华宇温德姆酒 店或同级 5*

宜昌: 攀岛国际酒店或均瑶国际酒店或同级 5*

☞ 必须自费项目

武陵之魂——天门山景区=RMB550 (大人小孩同价)

◆ 推荐自费 天门狐仙山水实景剧: RMB350/人 人间瑶池---宝峰湖+游船: RMB350/人



第一天: 新加坡 → 重庆

今天齐集樟宜国际机场,飞往重庆江北国际机场。抵达后入住当地豪华酒店休息。

第二天: 重庆 图 恩施 (早/午/晚餐) 早餐后前往拥有"巴渝第一街"美誉的磁器 口古镇。青石小巷、百年老宅与地道小吃, 尽显巴渝古韵。接着前往弹子石老街自由购 物。午餐后前往恩施(5H图),游览被称为 "世间男子不二心,天下女儿第一城"的恩 施女儿城。夜幕降临,漫步灯火辉煌和充满 烟火气息的古街巷,观看街头歌舞表演,体验 土家风情夜市。

第三天: 恩施 早餐后前往**恩施大峡谷七星寨景区(含景区** 用车+地面缆车)(1.5Hm): 世界地质奇观、 科斯特地形地貌天然博物馆,被赞誉可与美 国科罗拉多大峡谷媲美。沿途景点有小龙门 群峰、龙门石林、一线天、绝壁长廊、轿顶山、鞠躬松、一柱香、天路、母子情深等, 晚餐后送回酒店休息。

第四天: 恩施 🛢 凤凰 🛢 吉首

(早/午/晚餐)

早餐后前往**凤凰古城**(4.5Hm):是国家历史 文化名城,曾被新西兰著名作家路易艾黎称赞 为中国最美丽的小城。城内的青石街道、沱江 边的吊脚楼、众多的古建筑,以及浓厚的苗族 风情,构成了独具一格的湘西韵味。**万民塔,** 沙湾景区,跳岩,沱江泛舟,古石板街,酒吧 一条街等,晚餐后夜游凤凰古城,欣赏沱江九 层水幕表演,之后前往吉首入住酒店。

第五天: 吉首 图 张家界 (早/午/晚餐) 早餐后前往张家界(3H图),中餐后游览保证自费项目:天门山景区,乘坐世界上最长的观光缆车-天门山缆车,游览凌霄台,天界佛国,鬼谷栈道,玻璃栈道(鞋套包含),天门洞含扶梯等(冬季结冰天门洞将无法游览),天门洞是世界最高海拔的天然穿山溶洞。之后参观土家风情院。晚餐后自费欣赏:天门狐仙山水实景剧。 第六天: 张家界 早餐后搭乘百龙天梯游览天下第一桥,迷魂台,峰墙奇观,天子山贺龙公园,西海石林等,小火车(双程)游览十里画廊,之后参观张家界森林公园一金鞭溪,水绕四门等。晚餐后溪步老街自由购物后送回酒店休息。

第七天: 张家界 및 宜昌 (早/午/晚餐) 早餐后游览张家界大峡谷景区(前往创多项 世界之最的玻璃桥,游船,彩虹广场,高空滑 家, VR 体验等)。中餐后乘车前往宜昌(4H口)。 晚餐后在 CBD 自由购物后送回酒店休息。

第八天: 宜昌 🛢 奉节 🛢 重庆

(早/午/晚餐)

早餐后乘一日观光游船"江山如诗"从宜昌 茅坪港登船,沿长江游览三峡壮丽河段,感 受"轻舟已过万重山"的悠然意境与"千里 江陵一日还"的诗情画意。首先我们将驶入 奇美西陵峡,叹大自然的鬼斧神工;午后时 段驶入秀美巫峡,游览巫峡的十二峰,峰峰不 重样;之后驶入壮美瞿塘峡,打卡十元人民 币背面;最后抵达重庆奉节宝塔坪码头离船。晚餐后前往重庆(4.5日南)入住酒店休息。

第九天: 重庆 (早/午/晚餐) 早餐后游览网红打卡地——李子坝轻轨穿楼, 外观人民大礼堂,魁星楼,之后前往解放碑步 行街自由购物,打卡洪崖洞。晚餐品尝枇杷 园火锅后送回酒店休息。

第十天: 重庆→新加坡 (早餐)

早餐后自由活动。当天乘飞机返回美丽的家园新加坡。

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,
- 2. 航班时间,行程顺序, 餐食和酒店均以最终确 认为准
- 3. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险
- 4. 全程中文讲解



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

- > Century "Jiangshanrushi" the first and electric ship in Three Gorges
- View a panaroma of Three Gorges as a Thousand Miles away Jiang Ling returned in one day
- Dress up in traditional Hanfu attire, while enjoy unique and captivating performances amidst the spectacular scenery
- Relax and take a break in the outdoor cafe onboard the cruise
- Zhangjiajie: Grand Canyon Glass Bridge, Forest Park, Mount Tianzi, Bailong Elevator, Shilihualang
- Phoenix Town: China most beautiful ancient town: Phoenix Town
- Three Gorges: Xiling Gorge, Wu Gorge, Qutang Gorge
- Chongqing: Ciqikou
 Liziba Light Rail Station, Hongyadong,
 JieFangBei and Danzishi Old Street
- Enshi: Enshi Grand Canyon, Enshi Daughter City
- > VIP Coach



ACCOMMODATION

Local 5 * Hotel

- Enshi: Ramada Plaza Hotel
- Phoenix Town: Ji Shou Sunshine or Union International Hotel or similar 5*
- Zhangjiajie: Wyndham Ruijing Manshan or similar 5*
- Chongqing: Gangsen International Hotel or Wyndham Grand Plaza Royale Huayu Chongqing or similar 5*
- -Yichang: Xindao International Hotel or Juneyao Joya Hotel or similar 5*



Mount Tianmen = RMB550 (Adult&Child same price)

Recommended Optional:

- -TianMen Fox fairy show :RMB350/PAX
- BaoFeng Lake+Cruise: RMB350/PAX



DAY 1 Singapore → Chongqing
Assemble at Changi Airport for your flight to Chongqing.

DAY 2 Chongqing Enshi (B/L/D)
Today after breakfast you will go to the Cigil

Today, after breakfast you will go to the Ciqikou Ancient Town. Then go to Riverside Danzishi Old Street for free shopping. After lunch, go to Enshi (5H) and visit Enshi Daughter City. At nightfall, stroll through the lanes, watch the street singing and dancing performances, and experience the Tujia-style night market.

DAY 3 Enshi (B/L/D)

After breakfast, you will go to Enshi Grand Canyon Qixingzhai Scenic Spot (including scenic shuttle bus and ground cable car) (1.5H): the world's geological wonders, the natural museum of the Kostic topography and geomorphology, which has been praised to be comparable to the Grand Canyon of the United States of America, the Colorado Grand Canyon. And then we will visit Xiaolongmen Peaks, Longmen Stone Forest, Yixiantian and Juebi Corridor and etc. After dinner, back to the hotel for rest.

DAY 4 Enshi Phoenix Town Ji Shou (B/L/D)

Today, you will visit Phoenix Ancient Town (including admission), considered to be the most beautiful ancient town in China. Upon arrival, you will have a tour to Wanmin Tower, Shawan Scenic Area, Tuojiang River rafting, Bar Street and etc. Of course you will have a night-view of the ancient town and admire this charming town. Then transfer to Jishou and overnight stay.

Day 5 Ji Shou Day 5 Ji Shou Martin
Today, visit Compulsory tour: Tianmen Mountain
National Forest Park. With numerous mystical
legends, it's treated as the holy mountain by the locals
and also known as the "First Holy Mountain of
Xiangxi" and the "Soul of Wuling". You will take the
World's Longest Cable Car Ride. The stunning views
including Tianmenshan Temple, Sky terrace,
Heaven's Door Cave (include Escalators), the
thrilling cliff-hanging walkway and skywalk
(provided by shoe cover). Followed by Tujia Folk
Customs Park. Tonight you can prefer join the

Day 6 Zhang Jia Jie (B/L/D)

optional: TianMen Fox fairy show.

Today you'll take a outdoor elevator called **Bailong** Elevator, which is the tallest and heaviest outdoor elevator in the world. Then you'll watch some famous scenic spots such as the first bridge of China, Mihun Terrance. Next you'll visit the Helong park, below which has the most beautiful scenery in Wulinyuan,

called XihaiShilin. Continue to visit Shilihualang by small train (include back way) which is just like a huge Chinese paintings hanging on the steep. Lastly you will visit Jinbian brook, a beautiful stream formed naturally. It is named for its flowing through Jinbian rock, with a total length of 5710 meters. Shuiraosimen (Water-Surrounded Gate) which is formed by a creek dividing the Mountain into four directions. It is called "Landscape Gallery" and "fairyland on earth". Next proceed to Xibu Street for your free and easy time.

Day 7 Zhang Jia Jie ♠ Yichang (B/L/D)

After breakfast, visit Zhangjiajie Grand Canyon Scenic Area (including the world's highest skywalk (glass bridge), cruise, rainbow square, elevator and aerial zipline). After lunch then transfer to Yichang (4H 🖺). Next proceed to CBD for shopping.

Day 8 Yichang ♠ Fengjie ♠ Chongqing (B/L/D)

After breakfast, you'll embark on a full-day sightseeing cruise "Jiangshanrushi" from Yichang Maoping harbor, along the Yangtze River to visit the Three Gorges' magnificent section of the river. We will first sail into the beautiful Xiling Gorge, sigh of nature's ghostly work of art; afterwards, sail into the beautiful Wuxia Gorge and visit the twelve peaks of the Wuxia Gorge; later, we will encounter the magnificent Qutang Gorge, which is imprinted on the back of the ten yuan RMB cash note. At the end of the cruise, we will arrive at Chongqing Fengjie Baotaping dock and head for our dinner. After dinner, we will go to Chongqing (4.5H) and check into the hotel.

Day 9 Chongqing (B/L/D)

After breakfast, we will visit Li Ziba Light Railway Station, People's Auditorium and Kuixing Building, then go to Liberation Street (Jiefangbei) for shopping and Hongyadong. After dinner, we will taste the Pipayuan hot pot.

DAY10 Chongqing → Singapore (B) Today you'll take a flight back to Singapore.

Remark:

- Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- Tour itinerary and flight details are subject to final confirmation.
- Please refer to Chinese itinerary version for more details.













